
Bestyrelsesmøde nr. 3 – 2023 

Dagsorden og Referat 

Dato: 12. marts 2025 
Sted: Kragelundskolen - mødelokalet 
Tidspunkt: 17:00 – 19:00 
Mødeleder:  Mads Emil  

Tilstede: Louise Witt, Kirstine Bjørnskov Eskedal, Hanne Holm Nørgaard, Jette Stemberg,  
Mathias Novrup Henriksen,  Mette Birk Munthe, Mette Marie Givskud Schack, Sanne Johnsen, 
Mads Emil Legaard Toustrup, Maria Louise Stewart Karina H. Gundestrup Oskar Milicic Vagtborg og 
Frida Kjeldal Markvardsen, 
Afbud: Vibeke Astrup Rasmussen, Mette Bruus Gravesen 
Fraværende:  
 

Dagsorden: 
Hvad handler punktet om, og er der særlige ansvarlige, 
gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid Referat 

1. 
Godkendelse af referat (B) 

Bilag: Referatet 
17.00 – 17.05 

• Der er ingen bemærkninger til referatet fra sidste møde. 

2.  

Elevrådet(O) 

17.05-17.15 

• Elevrådet er godt i gang med at planlægge deres bidrag til årets 
skolebal d. 30/4. 
De har desuden haft besøg af repræsentanter fra Danske 
Skoleelever + har haft møde med Karina, hvor der blev drøftet 
udkast til ringetider for kommende skoleår, og desuden har 
elevrådsrepræsentanter fra 6.-7. årgang meldt sig til at lave 
undervisningsmiljøundersøgelse. 

3. 

Årsregnskab (Karina fremlægger årsregnskab) 
(O), (D) 

Bilag: Kommer 

17.15-17.50 

Undervisning: Det samlede årsresultat er dårligere end det budgetterede. 
Der var budgetteret med et overskud på 324.656 kr., men det reelle 
resultat blev 10.802 kr, hvilket primært skyldes ekstra udgifter til løn. 
SFO: Årsresultatet for SFO’en er 434.689 kr, men der var kun budgetteret 
med et overskud på 106.943 kr. Der er dog sket en fejlpostering af ABA-
midler, som er blevet tilført SFO’en, men skal flyttes over til 
undervisningen. Det betyder, at man ender på et mere passende overskud 
i SFO’en. 
Dermed bliver et mere retvisende resultat for undervisningen kr. 266.635 
og for SFO kr. 178.856.  
Det samlede resultat for regnskab 2024 er på baggrund af både SFO og 
undervisning og det akkumuleret resultat er -2.207.186 kr.  



Jens og KH arbejder på en økonomisk handleplan for afdragelse af gæld 
over en årrække, så skolen efter planen er gældfri i 2029. 

4.  

Budget 2025 (O), (D), og evt. (B) 

- Jens og Karina fremlægger forslag til budget 

2025, herunder prioritering af de ekstra midler 

fra omstillingsplanen i henhold til arbejdet med 

bredere børnefællesskaber  

Bilag: Gennemgået på mødet 
17.50-18.35 

• Jens gennemgår budget for 2025. Der arbejdes ud fra et ’0-
budget’, hvor der er indregnet et afdrag på gæld på 500.000 kr. 
Der er bl.a. afsat ekstra midler til specialklasseelever - der er 
indregnet en buffer, så budgettet ikke vælter, hvis der bliver 
visiteret flere elever end vi kender til på nuværende tidspunkt. 

• Der planlægges med at bruge midlerne til lokale investeringer til 
fysiske læringsmiljøer, som bl.a. er efterspurgt af eleverne – fx 
bedre muligheder for gruppearbejde/fordybelse. 

• SFO’ens budget giver et overskud på ca. 580.000 – der 
planlægges efter at spare op til investeringer af 
legeplads/udearealer fra 2026. 

• Bestyrelsen godkender budgettet for 2025 med forbehold for evt. 
større justeringer i forbindelse med byrådets beslutning vedr. 
kvalitetsprogrammet. 

5.  

Kort orientering om møde vedr. Madlevering (O) 

18.35-18.45 

• Karina har været på besøg i kantinen på Tranbjergskolen. Der 
kan startes op med en 4 mdr. periode, som derefter skal 
evalueres. Der laves derefter kontrakt for et skoleår ad gangen – 
med et halvt års opsigelse. Der er gode anbefalinger fra andre 
skoler, der får leveret mad fra Tranbjergskolens kantine. Der 
bliver dagligt udbudt forskellige versioner af sandwich, wraps, 
bowls og en varm ret + mulighed for ’gnaveboller’ fra tirsdag til 
fredag. Dette tilbud kan startes op efter sommerferien 2025. 

6. 
Kommunikation med forældre i forbindelse med 
personaleændringer (punkt uden elevrådets 
deltagelse) (O), (D) 

18.45-18.55 

• Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde. 

7. 

Eventuelt  

 

18.55-19.00 

Planlægning af møde med SFO-forældrerådet 

• Fokuspunkter fra SFO-forældrerådet 

• Udeområder 

• Vigtigt med temaer, der er relevante for både SFO-forældreråd og 
skolebestyrelse. 

Deltagere på skoleudviklingssamtale i marts (Jette) 
Bestyrelsen efterspørger igen igen afklaring vedr. Kragepuljen. 

8. Punkter næste møde d. 10. april  
• Første behandling princip for vikardækning 

• Princip for undervisningens organisering - revideret 

9. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  •  



10. Opgaver til næste møde og ansvarlige  •  

 

Referent:  

 


